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У Трускавецькій міській раді фальшують рішення на підставі яких виділяють землю?
Нещодавно, в Трускавецькій міській раді відбулось спільне засідання комісій з питань
землекористування, містобудування та благоустрою (голова А.Стародуб) та комісії з
питань депутатської  діяльності, законності, етики, регламенту, місцевого
самоврядування і  ЗМІ (голова Б.Процишин). На комісії розглядали запит депутата
Богдана Габшія за підписом ше 10 депутатів, щодо того що рішення №724 від 22-05-2014
р. "Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із змлеустрою та
проектів землеустрою щодо відведення земельних діялнок" для ПАТ "Прикарпатбуд" не
приймалось на сесії, а якимось чином з'явилось в рішенні. В той день було 30 депутатів і
щонайменше 10 з них написали заяву про те, що таке рішення не приймалось, тобто 24
голоса для прийняття рішення не набиралось.           Після обговорення цієї заяви
частина депутатів почали говорити за те, аби не піднімати лишнього шуму і нормально
завершити цю каденцію (про це говорили голова земельної комісії Анатолій Стародуб -
працівник ЗАТ "Трускавецькурорт" заступник генерального директора Жданова та
Сергій Мицик секретар земельної комісії). Присутній на засіданні секретар ради Петро
Шумин сказав, що особисто звернеться в правоохоронні органи, які мають розслідувати
цю ситуацію та дати належну їй оцінку.
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Представник комісії з регламенту Сергій Мойсеєв сказав, що судячи по протоколам сесії
депутати підтримали це рішення, на що йому відповів депутат Володимир Наконечний, що
протоколи не відповідають дійсності і він та більше як 10 депутатів не голосували за це
рішення та запропонував надати для аналізу аудіопротокол засідання. Як виявилось, ауд
іозапис засідання ради саме цього дня не проводився
!! Сергій Мойсеєв сказав, "що не бачить підстав для винесення цього питання на сесію",
оскільки з протоколів не видно, що хтось мав щось проти прийняття такого рішення.
Володимир Наконечний сказав, що був в той день головою лічильної комісії і знає точно
багато депутатів, що не підтримали цього рішення, а щодо протоколів то вони були
підроблені.

  

Весь ролик:

  

{youtube}vmcPWq50U64{/youtube}

  

Поіменні голосування(Дискусія між Володимиром Наконечним та Сергієм
Мойсеєвим):

  

{youtube}dmrMo_ec0pc{/youtube}

  

Секретар правоохоронні органи:

  

{youtube}IkgCklrKP9Y{/youtube}

  

Говорить Сергій Мицик та Анатолій Стародуб і Сергій Мойсеєв:

  

{youtube}lNnsbq_qFMs{/youtube} 
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Дискусія щодо фальшованого рішення:

  

{youtube}0sH0ciMKCZo{/youtube}

  

P.S. Принагідно нагадаю, що за ініціативи "Руху добровольців "Простір Свободи"" та
депутатів Верховної Ради України зареєстровано проект Закону "Щодо обов'язкових
поіменних голосувань". Законопроект внесли депутати Ганна Гопко, Сергій Власенко,
Світлана Заліщук, Сергій Лещенко, Мустафа Найєм, Наталія Кацер-Бучковська, Юрій
Бабій, Віктор Романюк та Роман Заставний . Детальніше тут http:
//dobrovol.org/project/13/
або  на сайті Верховної Ради України 
http://w1.c1.rada.gov.ua/pls/zweb2/webproc4_1?pf3511=55461
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